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Stimatate Domnule Ministru,

În anul 2016, Programul Națiunilor Unite pentru Dezvoltare (UNDP) a elaborat și a transferat către 
MDRAP, in cadrul proiectului “Improving Energy Effîciency in Low-Income Households and 
Communities in Romania “ o bază de date “National Buildings Registry database” în vederea unei 
evidențe centralizate a consumului de energie a clădirilor, a performanței energetice a clădirilor, a 
măsurilor de îmbunătățire a performanței energetice clădirilor realizate cu fonduri nerambursabile 
etc. Implementarea acestui sistem ar fi avut și rolul de fundamentare a strategiilor viitoare cu privire 
la renovarea fondului existent de clădiri și o mai bună monitorizare și evaluare a măsurilor finanțate.
Ministerul a dorit în 2016 să realizeze o nouă bază de date similară, dar deoarece exista deja una nu 
s-a putut lansa licitația.

Având în vedere cele prezentate mai sus, domnule ministru, vă rog să mă informați cu privire la 
următoarele:

- Mai există în minister, baza de date primită în cadrai programului? Dacă da, cum este utilizată?

- Ce alte platforme clectronice și baze de date sunt utilizate pentru gestionarea datelor cu privire Ia 
eficiența energetică în clădiri, la nivel național?

Vă mulțumim!

Data Senator, Silvia Monica Dinică
12.11.2018


